社區聯繫 **Community Connection**

學校一直舉辦不同活動與家長學生互動,組織師生服 務社區。受疫情影響,學校以不同方式給小學家長及 學生傳遞學校資訊,方便他們了解本校校園設施、課 程特色、校園生活及最新發展等,又舉辦網上直播講 座,解答家長和學生有關升中選校疑問。

The School has always held different activities to interact with parents and students. We have made arrangements for teachers and students to serve communities. Being affected by Coronavirus Pandemic, we deliver school information in a different way to make it easy for parents and students to know about our campus facilities, characteristics of curriculum, school life and the latest developments, etc. Also, we organized live webcast seminars to answer questions raised by parents and students with regard to choosing a suitable secondary school.

校園道嘗團 網上直播講座

升中面試講座





大嶼山供僧



姊妹學校聯繫



網上資訊日



虛擬校園遊覽





印船记题 BWFL

佛教黃鳳翎中學 Buddhist Wong Fung Ling College

Fung Ling Newsletter 2021



地址 Address: 香港銅鑼灣東院道十一號 11 Eastern Hospital Road, Causeway Bay, Hong Kong 電話 Tel: 2577 9485 傳真 Fax: 2881 0148 電郵 e-mail: bwg-mail@bwflc.edu.hk 網頁 Website: http://www.bwflc.edu.hk/

停課不停學 Classes are Suspended but Learning Never Stops

潛能發展 **Development of Potential**

因應疫情變化,學校靈活調配課堂,實行混合教學模式。學校 也為學生舉辦網上課外活動,希望學生在家中也能繼續培養個 人興趣、充實生活、建立正面的價值觀

The School has made adjustments to lessons in response to changes brought by Coronavirus Pandemic, carried out mixed teaching modes. We have also organized online extra-curricular activities with the hope that our students could continue developing personal interests, enriching their lives and fostering up positive values at home.



升學支援 Support for Further Study

本校升學及就業輔導組(升就組)透過網絡按計劃舉辦中三選科家長會。升就組主任唐寶蓮老 師詳細講解各選修科目重點內容及修讀須知,又邀請了中四學生分享選科經驗。老師及學長更 解答了家長及同學對選科的疑問。 冀诱過活動讓家長了解子女需要,協助子女謹慎選科,確立 方向。

The Careers Committee held a live webinar of S3 Parents' Talk on Senior Secondary Curriculum, during which the teacher-in-charge, Ms Tong Po Ling, gave detailed explanation of the elective

subjects on offer and students' reminder, as well as arranging for some S4 students to share their experience of choosing their electives. Queries from parent and student attendees were also addressed at due time to the end of their making a well-informed and educated decision on their final choice of subjects and classes for senior forms.





校園設施 Campus Facilities

創意空間 設計無限 Space For Creativity, Design Without Limits

本校獲優質教育基金資助·將原有圖書館翻新和電子化·提供多元化學習資源和電子設備。 另外·學校更設立創意空間·希望透過一系列精心設計的創意工作坊·將 STEM 的概念融入 日常生活之中。

Our school has renovated the library to provide multitude of learning resources and electronic equipment. Our school has also set up a Maker Space, which aims at integrating the concepts of STEM into daily life through a series of designed workshops for creativity.







綠色校園 環保生活 Green Campus; Environmentally-friendly Life

本校於 6 樓花園建立水培種植園,配合一系列課程,讓學生學習水耕系統的操作、培苗 及植苗技巧等。師生又將收成送贈區內獨居長者,身體力行,傳遞環保、惜食、關愛和 共融的觀念。未來,本校將透過水耕菜種植發展相關的 STEM 校本課程。

The School has set up a garden for hydroponic cultivation on the 6th floor and brought into place a series of lessons to teach our students the operation of the system, plus skills for raising and transplanting seedlings. The products thereby reaped are given away to the elderly living alone in our community. This practice is putting the idea of environmental protection, food waste reduction, care and communion into practice. The School is planning to include the concept of hydroponic cultivation into the school-based STEM education curriculum in the future.





水耕課程 樂趣滿 Fun





